

《单词百科:investigators是什么意思?investigators怎么发音?investigators的解释和用法》

英语单词investigators是什么意思?investigators怎么读?investigators怎么发音?简答网为您整理了investigators的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



investigators怎么读

investigators的读音:[n'vest e t z]

investigators的意思

1、n.调查者, 审查者(investigator的名词复数);

investigators的相关词组

1、private investigator 私家侦探;

2、 private investigators 私家侦探;私人侦探;同private detective

investigators的双语例句

1、 Such observation have deterred most prudent investigators from attempting direct contact-angle measurements.

这个研究成果对企图采用直接测量方法测量接触角的研究人员,带来很大阻力.

2、 Investigators say nearly \$100,000 was wired into the suspect's bank accounts.

调查人员说有近10万美元汇入了嫌疑人的银行账户。

3、 Some investigators regarded her as the brains of the gang.

一些调查员认为她是该团伙的决策者。

4、 Investigators found that the measurements disagreed with the predictions of the theory.

研究工作者们发现,测量的结果与这个理论的预言并不相符.

5、 The investigators were content with what they constructed as " defined media ".

研究者们满足于他们所谓的所谓 “ 规定的培养基 ” .

6、 The team consisted of six investigators and two secretaries.

这个团队由六个调查人员和两个秘书组成.

7、 The investigators complained about the difficulties of squeezing information out of residents.

调查人员抱怨说很难从居民身上获取信息。

8、 The frauds have been unearthed by investigators working for the Camden and Islington Health Authority.

这些欺诈行为已被卡姆登和伊斯灵顿卫生局的调查人员揭露了出来。

9、 Many people died in these crashes, and this has puzzled investigators.

许多人死于这样的事故, 这问题始终为调查人员迷惑不解.

10、Two independent investigators have reached virtually the same conclusions.

两个调查人员各自做出的结论简直完全一致.

11、The investigators also turned up evidence of battered wives.

调查人员还提出了妇女受折磨的证据.

12、All successful investigators are involved in the interplay between experiment and theory.

所有成功的研究者都必然牵涉到实验和理论之间的互相渗透.

13、This memo could be the smoking gun that investigators have been looking for.

这份备忘录可能是调查人员一直在寻找的证据。

14、The investigators admit that they are completely in the dark about the killing.

调查人员承认他们对这起谋杀一无所知。

15、Electricity appeared to its early investigators as an extraordinary phenomenon.

在早期从事研究工作的人看来,电似乎是一种很不寻常的现象.

以上是简答网为您整理的investigators怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于investigators的用法、investigators的释义、investigators的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/investigators>